

Credit Card Campaign Terms and Conditions

Campaign valid from 1st November 2024 until 28th February 2025

CBI First and Edge Skywards Joining Bonus

CBI First (Bonus)	Terms	Rewards World (Bonus)	Terms
25,000 Skyward Miles	A spend of AED 5,000 is required within the first 60 days of you receiving your card	15,000 Skyward Miles	A spend of AED 3,000 is required within the first 60 days of you receiving your card

- Joining miles applicable only for the following customers:
 - New to bank customers with a CBI First/Rewards World Credit Card
 - Existing CBI First/Edge customers who don't have any credit card and are taking a new CBI First/Rewards World during the campaign period
 - Existing CBI First/Edge Customers upgrading their card from Platinum/Titanium to CBI First/Rewards World
 - Existing customers who will avail a new CBI First/Rewards World supplementary card (Maximum 3 supplementary cards per customer)
 - Existing customers who will avail a new CBI First supplementary card (Maximum 3 supplementary cards per customer)

CBI First Skywards Spend Miles Bonus

Minimum Spend Band	Spend Miles Achieved	Miles Cap
AED 5,000-15,000	30% of spend as Skywards Miles	Maximum Cap of 200,000 Miles
AED 15,000-25,000	50% of spend as Skywards Miles	
AED 25,000+	60% of spend as Skywards Miles	

- Spend criteria applicable only for the following customers:
 - Existing CBI First clients who achieve spend bands
 - New CBI First clients who achieve spend bands
 - Only primary card holders will receive the Skyward Miles

- Supplementary card spends will be considered along the primary card spends

Generic Terms and Conditions

- Eligible card types for Bonus: CBI First/Rewards World Credit Card
- Eligible card types for Spend: CBI First
- Eligible retail transaction includes all retail and online purchases conducted domestically and internationally by either/both the primary and supplementary credit card holder(s).
- Only approved and posted spends during the campaign period will qualify.
- Skyward Miles will be forfeited in case payments are not up to date at time of miles transfer. Cancelled card/permanently blocked cards are excluded from the campaign.
- To participate and qualify in the campaign, please send an SMS with your Emirates Skywards membership number beginning with EK from your registered mobile number to 7709. E.g., EK (9-digit membership number). Registration must be received within 30 days after receiving the card to be able to avail the miles.
- Bonus miles will be credited after meeting the minimum spend criteria for the campaign
- Spend miles will credited after meeting band criteria
- After meeting the eligibility criteria, qualifying Miles will be transferred to your registered Skywards account 45 days after the campaign period.
- No exceptions will be accepted irrespective of the reason. Discrepancies to report to respective Relationship Managers (RMs) through registered email within 15 days post miles crediting.
- Commercial Bank International P.S.C. will not be responsible for any incorrect EK number submitted by the customer.
- Commercial Bank International P.S.C. reserves the right to add, change, amend, delete, cancel, suspend, or extend the Campaign anytime wholly or in part, at its sole discretion, without prior notice to customers.
- Eligible customer(s) shall not be entitled to any claim or compensation against Commercial Bank International P.S.C. for any losses or damages suffered or incurred whether as direct or indirect.
- In no event shall Commercial Bank International, or any of their officers, directors, employees or agents be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this offer

الشروط والأحكام لحملة البطاقة الائتمانية الأولى

تسري الحملة من 1 نوفمبر 2024 وحتى 28 فبراير 2025

مكافأة الانضمام إلى سكاى وارىز

الشروط	مكافآت Rewards World	الشروط	مكافآت CBI First
يجب إنفاق 3,000 درهم (ثلاثة آلاف) خلال أول 60 يوم من استلامك لبطاقتك	15,000 ميل سكاى وارىز	يجب إنفاق 5,000 درهم (خمسة آلاف) خلال أول 60 يوم من استلامك لبطاقتك	25,000 ميل سكاى وارىز

أميال الانضمام تنطبق فقط على العملاء التاليين:

- عملاء البنك الجدد الذين يحملون بطاقة CBI First / Rewards World الائتمانية.
- عملاء CBI First / Edge الحاليين الذين ليس لديهم أي بطاقة ائتمانية ويأخذون CBI First / Rewards World جديدة خلال فترة الحملة.
- عملاء CBI First / Edge الحاليين الذين يقومون بترقية بطاقتهم من البلاطينية / التيتانيوم إلى CBI First / Rewards World.
- العملاء الحاليين الذين سيستفيدون من بطاقة CBI First الإضافية الجديدة (بعد أقصى 3 بطاقات إضافية لكل عميل).

مكافأة إنفاق أميال سكاى وارىز

الحد الأدنى للإنفاق	تحقيق معايير إنفاق الأميال	الحد الأقصى للأميال التي يمكن كسبها
5,000 إلى 15,000 درهم	30% من إنفاق الأميال	200,000 ميل
15,000 إلى 25,000 درهم	50% من إنفاق الأميال	
أكثر من 25,000 درهم	60% من إنفاق الأميال	

تنطبق معايير الإنفاق فقط على الفئات التالية:

- عملاء CBI First الحاليين الذين يستوفون معايير الإنفاق.
- عملاء CBI First الجدد الذين يستوفون نطاقات الإنفاق.
- سيحصل حامل البطاقة الأساسية فقط على أميال سكاى وارىز.
- سيتم احتساب نفقات البطاقة الإضافية إلى جانب نفقات البطاقة الأساسية.

الشروط والأحكام العامة

- أنواع البطاقات المؤهلة لمكافأة الانضمام: بطاقة CBI First World Mastercard الائتمانية و CBI Rewards World
- أنواع البطاقات المؤهلة لمكافأة الإنفاق: بطاقة CBI First World Mastercard الائتمانية
- تشمل معاملات البيع المؤهلة جميع عمليات الشراء بالتجزئة وعبر الإنترنت التي يتم إجراؤها محلياً ودولياً من قبل أي/كل من حامل (حامل) بطاقات الائتمان الأساسية والإضافية.
- فقط النفقات المعتمدة والمعلنة خلال فترة الحملة ستكون مؤهلة.

- للمشاركة والتأهل في الحملة، يرجى إرسال رسالة نصية قصيرة برقم عضوية سكاى واردرز بدأ من EK من رقم هاتفك المحمول المسجل إلى 7709. على سبيل المثال: EK (رقم العضوية المكون من 9 أرقام). يجب أن يتم التسجيل في غضون 30 يوماً بعد استلام البطاقة لتتمكن من الاستفادة من الأميال.
- سيتم إضافة أميال مكافآت الانضمام بعد استيفاء نطاقات الإنفاق المطلوب لبطاقات الانتماء CBI First و Rewards World
- سيتم إضافة أميال الانفاق بعد استيفاء نطاقات الإنفاق المطلوبة لبطاقات الانتماء CBI First.
- بعد استيفاء معايير الأهلية، سيتم تحويل الأميال المؤهلة إلى حساب سكاى واردرز المسجل الخاص بك 45 يوماً بعد الحملة.
- لن يتم قبول أي استثناءات بغض النظر عن السبب. يجب أن يتم الإبلاغ عن أي تناقضات إلى مدير خدمة العلاقات المعني من خلال البريد الإلكتروني المسجل لدى البنك التجاري الدولي في غضون 15 يوماً بعد إضافة الأميال.
- البنك التجاري الدولي لن يكون مسؤولاً عن أي رقم عضوية EK غير صحيح يقدمه العميل.
- يحتفظ البنك التجاري الدولي بالحق في إضافة، أو تغيير، أو تعديل، أو حذف، أو إلغاء، أو تعليق، أو تمديد الحملة في أي وقت كلياً أو جزئياً، وفقاً لتقديره الخاص، دون إشعار مسبق للعملاء.
- لا يحق للعميل (العملاء) المؤهلين الحصول على أي مطالبة أو تعويض ضد البنك التجاري الدولي عن أي خسائر أو أضرار متكبدة سواء كانت مباشرة أو غير مباشرة.
- لا يتحمل البنك التجاري الدولي أو أي من مسؤوليه، أو مديره، أو موظفيه، أو وكلائه بأي حال من الأحوال المسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو نفقات تنشأ عن هذا العرض أو تتعلق به.